
PROTOKÓŁ Nr IV/2024

z IV Sesji IX Kadencji Rady Miasta Szczecinek odbytej dnia 28 czerwca 2024 r. 
w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta Szczecinek

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsvstem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.

Obecnych: 16 radnych, według załączonej listy obecności.

Nieobecni radni: Jacek Brynkiewicz, Katarzyna Dudź, Małgorzata Kubiak-Horniatko, Ryszard Pazoła.

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum,

- otworzyła IV sesję RM, przedstawiając porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

3. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Dofinansowanie zakupu dwóch ambulansów z wyposażeniem podstawowym dla szpitala 

w Szczecinku".

5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie Komendy Powiatowej PSP w Szczecinku.

6. Uchwała w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Czarnobór oraz Nadleśnictwa Szczecinek o uznanie za 

ochronne lasy położone na terenie Miasta Szczecinek i będące w zarządzie tych Nadleśnictw.

7. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr Xll/124/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 sierpnia 2019 r. 

w sprawie ustalenia na terenie miasta Szczecinek odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscu publicznym.

8. Zakończenie sesji

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że chciałaby zgłosić zmianę porządku obrad i w pkt 2. proponuje ślubowanie radnej,

- zapytała Pana Burmistrza, czy wyraża zgodę jako wnioskodawca zwołanej sesji na zmianę porządku obrad?

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- potwierdził, co już zostało uzgodnione, że nie ma nic przeciwko wprowadzeniu w pkt 2. ślubowania radnej,

- poinformował, że chciałby jako autopoprawkę wprowadzić 2 zmiany:

1) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek - zmienia się podstawa prawna,
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2) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie Komendy Powiatowej PSP w Szczecmku - musi być pełna nazwa, a nie skrót, czyli 

Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Szczecmku

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała, że autopoprawki nie podlegają głosowaniu,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” zagłosowała za zmianą porządku obrad.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- przedstawiła porządek obrad po zmianie

1 Otwarcie sesji

2. Ślubowanie radnej

3 Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok

4 Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 ~ 2036

5 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn „Dofinansowanie zakupu dwóch ambulansów z wyposażeniem podstawowym dla szpitala 

w Szczecmku"

6 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Szczecinku.

7 Uchwała w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Czarnobór oraz Nadleśnictwa Szczecinek o uznanie za 

ochronne lasy położone na terenie Miasta Szczecinek i będące w zarządzie tych Nadleśnictw

8 Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XII/124/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 sierpnia 2019 r 

w sprawie ustalenia na terenie miasta Szczecinek odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscu publicznym

9 Zakończenie sesji

Ad.2.
Ślubowanie radnej

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- rozpoczęła ceremonię złozema ślubowania i poinformowała, ze po odczytaniu roty ślubowania radna Pani 

Ewa Ogrodzińska powstanie i wypowie słowo "ślubuję", może dodać zapis: "Tak mi dopomóż Bóg",

- odczytała rotę ślubowania

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 

godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców ”

Ewa Ogrodzińska radna:

- powstała i złożyła uroczyste ślubowanie słowami „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.
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Stan radnych po ślubowaniu. 17 radnych.

Ad.3.

Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Szymon Kiedel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Beata Pszczoła-Bryńska Z-ca Burmistrza Miasta:

- poinformowała, ze na wczorajszym posiedzeniu Komisji Pan Burmistrz obiecał wyjaśnienie podziału udziałów 

w MPGO i wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy MPGO ma łącznie 1348 udziałów, w tym 185 udziałów ma Miasto 

Szczecinek. Do ubiegłego roku udziały Miasta Szczecinek były uprzywilejowane trzykrotnie, wobec czego 

Szczecinek miał większość i mógł samodzielnie podejmować decyzje w MPGO. To uprzywilejowanie wygasło 

w momencie spłacenia pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Szczecinie. W tej chwili Miasto Mirosławiec chce wystąpić z MPGO, dlatego, że mają swoje 

składowisko odpadów i ze względu na koszty transportu, będzie to dla nich korzystniejsze. Miasto Mirosławiec 

dysponuje 100 udziałami, które chce odkupić Miasto Szczecinek. W tej chwili procentowy udział Szczecinka 

w ogólnej sumie głosów wynosi 13,72. Po kupieniu 100 udziałów od Mirosławca będziemy największym 

udziałowcem, będziemy mieć 285 udziałów, wzrośnie nasz udział procentowy do 21,14%, wobec czego łatwiej 

nam będzie zbudować jakąś koalicję przy podejmowaniu strategicznych decyzji, zwłaszcza, ze w tej chwili 

trwa cały czas proces inwestycyjny Dziękuję.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- poruszyła kwestię ostatniego uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 

Szczecinek na rok 2024 - kwotę 150 000 dotacji na działalność klubów sportowych, w tym przypadku 

Miejskiego Klubu Piłkarskiego,

- zapytała, czy rzeczywiście ten klub piłkarski jest potrzebny w Szczecinku?

- poinformowała, ze ostatnie 2 sezony w IV lidze Miejskiego Klubu Piłkarskiego Szczecinek to jest 68 meczów, 

20 wygranych, 10 remisów, 38 porażek, ponad połowa, bo aż 56% to przegrane mecze, bramek 98 

zdobytych, 165 straconych Ostatni sezon 2023/2024 porażki m in. z Gwardią Koszalin, z Kluczewią,

- stwierdziła, ze Klub przez 11 kolejek wygrał zaledwie 1 mecz, w całym sezonie MKP zachowało tylko 4 razy 

czyste konto w 34 meczach,

- dodała, ze trenerzy po kolei odchodzą, ostatni trener Karol Sadzik, który jest od maja 2024 roku również ma 

zostać zmieniony,

- podsumowała, że w całej historii MKP jest 131 wygranych, 48 remisów, 117 porażek, bramek 574 do 523,

- wspomniała o bardzo niskiej frekwencji na meczach,
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- dodała, ze miała swój lekki udział w przyłączeniu Wiehmia i Darzboru w jeden klub piłkarski, misja była 

szczytna, ale się nie udała, ponieważ mieszkańcy mieli się jednoczyć przy oglądaniu meczów, a oglądali tylko 

porażki,

- kontynuowała, że największe sukcesy to czwarte miejsce w IV lidze,

- poddała pod dyskusję, czy dotowanie Miejskiego Klubu Piłkarskiego jest potrzebne?

- zaproponowała przy innych założeniach dotowanie dzieci Akademii Piłkarskiej bądź innych dyscyplin, 

lekkoatletyki,

- uważa, że dzieci są priorytetem,

- stwierdziła, ze oldboje szczecineccy mają większe osiągnięcia, niż Miejski Klub Piłkarski.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- stwierdził, że jest zdziwiony głosem Pani radnej, ponieważ wczoraj ten temat dosyć gruntownie był omawiany 

w czasie Komisji, więc Pani radna zna tłumaczenie,

- poinformował, że skoro został sprowokowany, żeby mówić o tym publicznie, a nie chciał, to powie tyle, ile 

może dzisiaj powiedzieć,

- zgodził się z Panią radną, ze Miejski Klub Piłkarski me jest w tej chwili powodem do dumy dla Szczecinka, 

jednak obronił się w IV lidze, mimo, że był w grupie spadkowej i mógł spaść do okręgówki,

- stwierdził, że gdyby taka sytuacja miała trwać latami, to dofinansowywanie przez Miasto tego klubu me 

miałoby większego sensu,

- poinformował, ze pojawiła się szansa diametralnej zmiany sytuacji poprzez możliwość przejęcia klubu przez 

dosyć bogatą, dużą firmę prywatną,

- zaznaczył, ze me może zagwarantować, że tak będzie, ale szanse są więcej niz 50%,

- dodał, że warunkiem sine qua non, zęby można było przejąć licencję i grać dalej w IV lidze, jest utrzymanie 

w IV lidze przynajmniej do końca roku,

- poinformował, ze kasa klubu jest całkowicie pusta i może być sytuacja, że jeszcze raz zwróci się do radnych 

o mniejszą kwotę,

- zaznaczył, ze cały czas liczy, że zdobędzie pieniądze od sponsorów i me trzeba będzie więcej płacić na klub 

sportowy,

- podsumował, ze przynajmniej do końca roku kalendarzowego trzeba utrzymać klub w IV lidze i stąd prośba 

o wyegzekwowanie pieniędzy,

- ma nadzieję, ze rok 2024 jest ostatnim rokiem, w którym jest dofinansowywana piłka nożna,

- dodał, że piłka nożna powinna się finansować jak kluby zawodowe, ligi, piłka nożna zawodowa i me powinno 

być finansowania przez samorządy i taka szansa istnieje,

- stwierdził, że jeżeli wszystko pójdzie po jego myśli, to me tylko na tym zyska klub, kibice ale również nasza 

Akademia Piłkarska, wejdziemy na nową jakość i ma nadzieję, ze jest kwestią czasu, kiedy będziemy 

obserwowali w Szczecmku me IV ligę, a być może II, a może nawet I,

- dodał, że to kwestia ilości pieniędzy, którą się wkłada, jeżeli sponsorowi zalezy na tym, zęby mówiono 

o klubie, o Szczecmku i o jego firmie,
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- zaznaczył, że to jest wszystko bardzo spójny projekt, wielokierunkowy i czasami, żeby coś się udało, to 

najlepiej przez chwilę pomilczeć i nie upubhczniać, ale ponieważ tak się złożyło, że musiał na pytanie Pani 

radnej odpowiedzieć, to powiedział ile mógł w tej chwili.

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki:

- potwierdził, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetowo-Ekonomicznej ten temat był poruszony,

- jest pełen optymizmu, ze jest osoba, która chce zainwestować w sport seniorski szczecinecki,

- dodał, że wnioskodawcy chcieli kwotę 250 000, a procedujemy kwotę 150 000,

- stwierdził, że w sporcie się wygrywa, przygrywa, są różnego rodzaju momenty zarówno w karierze 

zawodniczej, jak i trenerskiej,

- stwierdził, że piłka nożna jest sportem nr 1 nie tylko w naszym kraju, ale na świecie,

- dodał, że samorządy wspomagają sport seniorski w całym kraju,

- zaznaczył, że kwota 150 000 na poziom IV ligi to nie jest duża kwota,

- poinformował, że bardzo dobrze zna się na sporcie i wie, że wokół sportu, wokół stowarzyszeń, klubów 

sportowych, ważne jest, zęby zebrać fajną grupę ludzi, która chce działać,

- przekazał, że wczoraj odbyło się walne zebranie, bo Miejski Klub Piłkarski działa w formie stowarzyszenia, jest 

nowy zarząd, jest młody, nowy człowiek, który objął funkcję prezesa,

- zaapelował, aby pomóc, aby nie było takiej sytuacji, że klub szczecinecki nie przystąpi do rozgrywek, bo ta 

pomoc finansowa spowoduje, że rozgrywki czwartohgowe niedługo ruszą i aby przystąpić, to trzeba mieć 

pieniądze do organizacji,

- nadmienił, ze większość to amatorzy, nie zawodowcy,

- dodał, że jak spojrzymy na tabelę to zauważymy, ze jest kilkanaście zespołów i prowadzenie takich rozgrywek 

kosztuje, do Szczecinka przyjeżdżają sędziowie, są mecze wyjazdowe do Szczecina, koszty, transport itd.,

- stwierdził, żeby to funkcjonowało, środki są potrzebne i rzeczywiście tą kwotą można pomóc i kibicować 

osobie, która chce się wziąć za piłkę nożną seniorską,

- wspomniał, że to co się dzieje w Akademii Piłkarskiej, to coś pięknego, to jest bardzo dobrze działający 

podmiot, jeden z lepiej działających młodzieżowych klubów sportowych w województwie 

zachodniopomorskim, Miasto Szczecinek rokrocznie pomaga i wspiera sport dzieci, młodzieży, w tej chwili 

jesteśmy w trakcie roku budżetowego, na początku każdego roku budżetowego Burmistrz Miasta ogłasza 

konkurs na organizację zajęć dla najmłodszych, tych klubów jest bardzo dużo i ta działalność jest naprawdę 

świetna,

- poinformował, że z doświadczenia wie, że to są dziesiątki osób trenujących w Akademii Piłkarskiej, zawodnicy 

robią ogromne kariery piłkarskie w zespołach drugo trzeciohgowych i jest pełen optymizmu i ma nadzieję, że 

rzeczywiście ten projekt wyjdzie, a w dniu dzisiejszym głosujemy nad kwotą 150 000 i uważa, ze powinniśmy 

tą uchwałę podjąć.

Maciej Makselon Z-ca Burmistrza Miasta:

- uważa, że aktualnie Miejski Klub Piłkarski ma gorszy okres pod względem sportowym i wszyscy to widzą,
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- przypomniał, że po połączeniu 2 klubów sportowych były fajne chwile, zdobycie pucharu województwa 

zachodniopomorskiego Pucharu ZZPN, były miejsca w górnej połowie tabeli, w pierwszej piątce i dobrze to 

wyglądało,

- zgadza się, ze w szczecińskiej semorskiej piłce nożnej trzeba zrobić nowe otwarcie i dodał, ze nastąpiło to 

w dniu wczorajszym, nowy prezes z nową koncepcją, z nową wizją, z nowymi siłami objął zarządzanie w tym 

stowarzyszeniu,

- wierzy i zyczy mu wszystkiego najlepszego,

- zapewnił, ze swojej strony jako Wiceburmistrza do spraw sportowych pełne wsparcie,

- jest przekonany, że nowy prezes dużo dobrych rzeczy może zrobić i wierzy, ze najbliższa runda będzie lepsza 

od poprzedniej,

- me zgadza się z twierdzeniem, ze nie warto dawać pieniędzy na seniorską piłkę nożną,

- dodał, że piłkę nożną na etapie jumorskim, dziecięcym należy wspierać, grona dzieciaków, później młodzieży, 

ma jakiś cel, każdy, jak jego syn, chce grać w Realu Madryt na bramce, co życzy mu, żeby się wydarzyło, 

choć pewnie się nie wydarzy, ale niektórzy marzą, zęby zagrać w MKP w drużynie seniorskiej więc jeżeli 

elementu tego ogniwa me będzie, to ani te dzieciaki nie będą miały pełnej motywacji, ani tez me będzie 

naboru do oldbojów, którzy rzeczywiście święcą triumfy, bo albo są mistrzami, albo wicemistrzami, to byłoby 

brakujące ogniwo w tym całym systemie szczecineckiej piłki nożnej,

- ma nadzieję, że plany nowego otwarcia, od nowego roku ze sponsorem strategicznym, tytularnym wypalą,

- poinformował, że kibicuje temu projektowi i zrobi wszystko, żeby się udało,

- stwierdził, ze 150 000 zł są kluczowe do tego, zęby dociągnąć do tej rundy, zęby nowy sponsor miał z czym 

działać i funkcjonować,

- zaznaczył, ze połączenie się udało bo nie ma waśni między Darzborem i Wilimem pomimo tego, ze znajomych 

serca biją w barwach z jednej strony Wihmia z drugiej Darzboru,

- podsumował, ze miasto powiatowe jak Szczecinek powinno mieć 1 klub i klub w formie MKP obecnie 

funkcjonuje,

- ma nadzieję, ze przed klubem będą tylko dobre lata

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- dodała, ze nie udało się połączenie klubów pod tym względem, ze dzieci, które trenują w Akademii Piłkarskiej, 

miały przechodzić i zasilać szeregi MKP,

- stwierdziła, ze to me są pierwsze środki, które są wydawane na Miejski Klub Piłkarski,

- podziękowała za promesę, ze będzie lepiej,

- zaznaczyła, że me sztuką jest finansowanie, tylko sztuką jest jak ostatnio powiedział jeden z nauczycieli, kiedy 

uczeń słucha, wyciąga wnioski i idzie dalej, tak samo jest w sporcie, fajnie jest, kiedy słucha się trenera, trener 

ma swój plan na drużynę i to idzie w parze,

- stwierdziła, że coś się zaczyna rozmywać, z roku na rok jest gorzej,

- cieszy fakt, że wczoraj odbyło się posiedzenie Miejskiego Klubu Piłkarskiego i jest nowa krew,

- chciałaby, żeby wszystko było w jednym pakiecie, nie tylko finansowanie, żeby chętnie przychodzić na 

trybunę, zęby dzieci trenujące w Akademii Piłkarskiej chciały grać w tej Akademii, zęby oglądać mecze 
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z ochotą, nieważne, czy będzie przegrany mecz, czy wygrany, zęby widzieć, że gracze biegają po boisku 

i chcą

Maciej Makselon Z-ca Burmistrza Miasta:

- poinformował, ze Miejski Klub Piłkarski to nie tylko seniorzy, pieniądze idą me tylko i wyłącznie na seniorów, to 

są grupy junior starszy, junior młodszy, trampkarz starszy, trampkarz młodszy, właśnie po to, żeby było 

możliwe bezkolizyjne powoływanie do drużyny semorskich zawodników juniorów i to się dzieje,

- stwierdził, ze nie jest w stanie przytoczyć teraz statystyki, ile przez ostatnie kilka lat chłopaków z juniora 

młodszego, juniora starszego grało w MKP,

- stwierdził, ze nie jesteśmy na tyle bogatym klubem, żeby armię zaciężną ściągać z regionu,

- wyjaśnił podział: Akademia Piłkarska jest do trampkarza młodszego i to są rozgrywki dziecięce, młodzieżowe, 

a potem już juniorskie rozgrywki i drużyny są zarejestrowane na licencji MKP i są zgłoszone do MKP po to, 

żeby trener seniorów mógł żonglować i rotować tym składem i bardzo dużo chłopaków gra 

z juniora starszego i juniora młodszego w MKP, więc to się dzieje,

- poinformował, że również w tej rundzie trener Karol Sadzik dał możliwość zadebiutować ok 8 zawodnikom,

- ma nadzieję, że będzie lepszy poziom, lepsza jakość i kibice przyjdą, jeżeli będą lepsze wyniki, bo tak było na 

samym początku,

- jest dobrej myśli i ma nadzieję, ze radni podejmą taką decyzję, żeby przegłosować tą zmianę budżetową dla

dofinansowania tej drużyny piłkarskiej.

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury:

przypomniał, że głosowanie dotyczy uchwały, w której są przesunięcia dotyczące różnych tematów i niektórym 

może dofinansowanie MKP nie do końca się podoba, ale uchwała dotyczy wielu przesunięć i proponuje, żeby 

podjąć uchwałę pozytywnie

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę-

Nr IV/28/2024
w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Radny Maciej Batura opuścił posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 16 osób.

Ad.4.
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.
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Szymon Kiedel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie iednoqłośme pozytywnie zaopiniowała proiekt uchwały

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę'

Nr IV/29/2024
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.5.

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycymego pn „Dofinansowanie zakupu dwóch ambulansów z wyposażeniem podstawowym dla szpitala 

w Szczecmku"

Szymon Kiedel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta 15 głosami „za” podjęła uchwałę.

Nr IV/30/2024
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Dofinansowanie zakupu dwóch ambulansów z wyposażeniem podstawowym dla szpitala
w Szczecinku".

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Radny Wojciech Stypa me brał udziału w głosowaniu

Ad.6.

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy fmansowei Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie 

Komendy Powiatowej Państwowe) Straży Pożarnej w Szczecinku.
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Szymon Kiedel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę.

Nr IV/31/2024
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.7.
Uchwała w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Czarnobór oraz Nadleśnictwa Szczecinek o uznanie za 

ochronne lasy położone na terenie Miasta Szczecinek i będące w zarządzie tych Nadleśnictw

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr IV/32/2024
w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Czarnobór oraz Nadleśnictwa Szczecinek o uznanie za 

ochronne lasy położone na terenie Miasta Szczecinek i będące w zarządzie tych Nadleśnictw.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.8.
Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XII/124/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 sierpnia 2019 r. w sprawie 

ustalenia na terenie miasta Szczecinek odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w mieiscu 

publicznym

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówiła projekt uchwały,
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- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,

- dodała, że po ostatnich wydarzeniach, jakie miały miejsce na pomoście, spożywanie alkoholu w tym miejscu 

lest nierozsądne,

- zacytowała zdanie z wczorajszego posiedzenia Komisji, że „eksperyment, który był, dano szansę, po prostu 

się me udał”.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- poinformował, ze projekt uchwały jest wynikiem jednomyślnego stanowiska zarówno Komendy Powiatowej 

Policji jak i Straży Miejskiej w Szczecinko, komendanci twierdzą, ze przy obecnym stanie prawnym, dopóki nie 

ma gorszących scen, nie są w stanie interweniować,

- dodał, ze uchylenie tej uchwały z 2019 roku daje służbom delegacje, zęby interweniować, sprawdzać, 

reagować wtedy, kiedy jest pity alkohol na pomoście i na terenie między jeziorem a zamkiem,

- zaznaczył, ze to jest newralgiczny punkt, z którego jesteśmy niezwykle dumni, szczególnie po wybudowaniu 

tego pomostu, chwalimy się tym miejscem, tymczasem w ostatnich 2 latach wielu mieszkańców Szczecinka 

wieczorem boi się tam pójść,

- stwierdził, ze jest to pięknie oświetlone i urocze miejsce,

- zaapelował, aby dać szansę policji i straży miejskiej, zęby mogła zapanować nad gorszącymi zachowaniami,

- ma nadzieję, ze z powrotem będzie to bezpieczne miejsce, z którego będziemy dumni

Paulina Peciak-Nazarewska radna:

- przypomniała, że była jedną z radnych, która głosowała za przyjęciem tej uchwały i dodała, ze wszystkie lata 

pozwoliły na obserwację, na analizę, na rozmowy z mieszkańcami i rzeczywiście przyznaje, ze to się nie 

sprawdziło,

- stwierdziła, ze me możemy czekać i biernie przyglądać się temu co się dzieje, bo w końcu dojdzie do tragedii 

i my jako radni również będziemy temu winni,

- zaznaczyła, ze siły i środki straży miejskiej czy policji są niewystarczające, me można stworzyć tam stałego 

posterunku straży miejskiej, czy policji, bo funkcjonariusze mają również inne zadania,

- podsumowała, że będzie głosowała za

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury:

- stwierdził, ze uchylenie tej uchwały jest jak najbardziej zasadne, ale zwrócił uwagę, że samo uchylenie nie 

spowoduje, ze będzie bezpiecznie,

- zaproponował ponowne wprowadzenie patroli łączonych, policja plus straż miejska,

- dodał, ze rozmawiał ze strażnikami miejskimi i mówili, że to było dobre rozwiązanie,

- zaznaczył, że takie rozwiązanie pomogłoby w zachowaniu porządku i bezpieczeństwa.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- przyznał, ze jest to dobry pomysł,
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- przypomniał, że łączone patrole były wynikiem trudnej sytuacji Komendy Policji, która miała dużo wakatów 

i mając w stosunku do ilości mieszkańców jedną z największych Komend Straży Miejskiej byliśmy w stanie, 

wspomóc policję,

- stwierdził, że dzisiaj jest paradoksalna sytuacja, te czasy trochę wracają, znowu Komenda Policji ma dużą 

ilość wakatów, bo wojsko odbiera chętnych, lepiej płaci, łatwy nabór i młodzi ludzie zamiast iść do policji, idą 

do wojska,

- poinformował, że zadeklaruje Panu Komendantowi, że jesteśmy gotowi do takiej inicjatywy, fajnie by było, 

gdyby dużo częściej takie patrole się pojawiały,

- dodał, ze na pewno zdyscyplinowałoby to ludzi, którzy przychodzą robić burdy.

Marcin Jaczewski Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury:

- zaznaczył, ze straż miejska i policja ma inne kompetencje,

- dodał, że wczoraj był świadkiem interwencji Straży Miejskiej na terenie kościoła mariackiego i rozmawiał ze 

strażnikiem miejskim, który stwierdził, że nie mają fizycznie i prawnie możliwości zatrzymania kogoś, kto robi 

burdę, a policja ma prawne możliwości,

- podsumował, że łączenie patroli jest uzasadnione

Paulina Peciak-Nazarewska radna:

- przypomniała, że ma wiedzę dotyczącą patroli łączonych, bo żyła tym i żyje nadal,

- dodała, że takie patrole są, kwestia dogadania godzin,

- zaznaczyła, że warto byłoby postawić tabliczkę o zakazie spożywania alkoholu.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- poinformował, że przed momentem z Burmistrzem Makselonem wymieniali na ten temat zdania, zęby już na 

najbliższy weekend taka informacja była wywieszona, ale niestety w tej uchwale jest napisane, że wchodzi 2 

tygodnie po uchwaleniu,

- dodał, że 2 tygodnie szybko miną, a tabliczka zostanie przygotowana w międzyczasie

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu lawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podięła uchwałę-

Nr IV/33/2024
w sprawie uchylenia uchwały Nr Xll/124/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 sierpnia 2019 r. w sprawie 

ustalenia na terenie miasta Szczecinek odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscu 

publicznym.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.9.
Zakończenie sesji.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,

- zamknęła IV sesję Rady Miasta.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:50.

Na tym protokół zakończono.

proto^spo^:

Sylwia Bernatek

Przewodnicząca Rady Miasta
GraWi^^usźmar

str. 12


